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Cassandra Stouby skrev referatet

14:45
Kantinen

Sara

Cassandra

Referat godkendes

Referat godkendes

Social udvalget

Har penge i overskud, og vil derfor holde hyggeaften/spilaften for OF-bestyrelsen d. 12. oktober. Der bliver meldt ud med info senere

Artikulatorudvalg

Ledelsen vil gerne have at OF står for udlejning af skolens artikulatorer til KT
De så derfor også gerne at KT'erne fik en plads i OF

PR-udvalg

Der er arrangeret et møde med ledelsen en gang i næste uge, omkring de nye kontrakter

Ikke relevant da julefrokost aflyses

Ikke relevant da julefrokost aflyses

2 okt.

mandag

Isabelle, Mette, Karina, Anne-Sofie, Nivé, Cassandra, Amanda, Camilla, Frederikke, Catrine, Sofie, Alberte, Signe, Amalie, Anna, Lisa, Amalie, Sara Volf og Stine deltog på mødet

Amanda, Julie, Caroline Dorthea Nygaard, Andrea, Sofie, Emma, Cecilie, Signe, Ida, Jacob, Birgitta, Samuel, Nicole , Mia, Frederik, Maria og Anna deltog IKKE på mødet
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Beløbet godkendes

Beløbet godkendes

Der søges om 6876

Beløbet godkendes
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Der søges om 2000 kr. + 100 kr. pr. OF-medlem som skal med på hyttetur

Beløbet godkendes

Intet blev refereret

Studienævn behandler ting som fx undervisning og eksamen

Der skal være valg til studienævn nu, fordi de skal vælges inden generalforsamlingen

Opstiller:

Sofie 5. sem
Anna 5. sem
Karina 7. sem
Mette 5. sem
Caroline 3. sem

De der er valgt ind i studienævn er

Sofie 5. sem
Anna 5. sem
Karina 7. sem
Caroline 5. sem

Mette på 5. semester vælges som suppleant, hvis ikke der findes en fra 1. semester

4 møder om året, hvor emnerne er økonomi og andre ting der sker på skolen.

Møderne er fremover på engelsk.

Der skal vælges en ind fra bacheloren og en fra kandidaten

Opstiller

Sara 7. sem
Mia 5. sem

Da kun 2 opstilles, vælges de ind

6 møder om året. Akademisk råd arrangere bla. Danmarks største råd, og andet.

Der skal vælges en

Opstiller

Nicole 3. sem

Nicole bliver valgt ind

Tandplejer i OF

Tandplejerposten er relativt passiv i OF. Eneste opgave har været at fortælle om OF til de nyeste studerende
Man kunne overveje at tandplejerne skulle få mere ansvar og evt. flere poster. Fx. repræsentanten for TP i institutforum kunne være en del af OF
Tandplejerrepræsentanterne kunne også få mere ansvar i forbindelse med at arrangere julefrokost.

De to tandplejerposter, får også ansvar for julefrokost fremover

Mikroovn og IT posten slås sammen

Beskrivelse

Evt.12

Valg til
studienævn

13

Valg til
instituforum

14

Valg til akademisk
råd

15

Andre poster i OF16



Der oprettes 3 pladser til KT og tandplejer, som skal være med i studienævn

De gamle lister over posterne skal opdateres, således at det er retvisende med timeantal osv.


	Referat fra BM d. 2/10
	Valg af dirigent
	Valg af referant
	Godkendelse af referat fra BM d. 17/4
	Godkendelse af referat fra ØG d. 9/5
	Nyt fra udvalgene
	Ansøgning om penge til julefrokost
	Opgaver i forbindelse med julefrokost
	Ansøgning fra Revy
	Tutorer for TP og KT søger om penge
	Ansøgning fra ÅTF
	Ansøgning til midtvejstur
	Evt.
	Valg til studienævn
	Valg til instituforum
	Valg til akademisk råd
	Andre poster i OF

